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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  37 

Datum zasedání:  15. 10. 2014 

Přítomni:  Bernatík, Činčala, Dziadková, Franěk, Klepková, Koštuříková,  

Suchánek, Verner 

Omluveni:  Botlík, Laňková, Šimáková, Řihák 

Hosté:   Gongol, Lebiedzik, Kuric, Ramík, Šromková, Tuleja 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Návrh podmínek přijímacího řízení do studia – bakalářské studium 

3. Návrh podmínek přijímacího řízení do studia – navazující magisterské studium 

4. Zásady pro stipendia 2014 - 2015 

5. Aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2015 (ADZ 2015) 

6. Podklady pro Akreditaci – MI – bakalářské studium 

7. Podklady pro Akreditaci – PEM – bakalářské studium 

8. Podklady pro Akreditaci – PEM – navazující magisterské studium 

9. Podklady pro Akreditaci – PEM – doktorské studium 

10. Návrh členů Disciplinární komise – zaměstnanci 

11. Návrh členů Disciplinární komise – studenti 

12. Volby do AS SU OPF – volba členů volební komise 

13. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 

senátu s navrţeným programem vyslovili souhlas. 

 

Hlasování:  
Pro:  8  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

 

 

2. Návrh podmínek přijímacího řízení do studia – bakalářské studium 

3. Návrh podmínek přijímacího řízení do studia – navazující magisterské studium 

 

Proděkan Gongol představil „Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních 

programů v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2015/2016“ a „Podmínky přijímacího 

řízení do navazujících magisterských studijních programů v prezenční a kombinované formě 

studia Slezské univerzity v  Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v  Karviné 

pro akademický rok 2015/2016“.  Oba dva dokumenty vycházejí ze stejných  kritérií, které 

byly uplatněny v minulém ak. roce. V případě, ţe v  I. kole nebude ani po obnovení 

přijímacího řízení naplněna očekávaná kapacita jednotlivých studijních programů, bude 
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vyhlášeno II. kolo přijímacího řízení. Tento typ stanovených podmínek se v minulém roce 

osvědčil. Dále proděkan Gongol uvedl, ţe na základě rozhodnutí Rady garantů nebudou mít 

studenti jiţ moţnost výběru specializace Řízení logistiky, která se jeví jako neperspektivní. 

 

Děkan doplnil, ţe u studijního oboru Hotelnictví není specifikováno místo výuky (Karviná, 

Opava). Při dlouhodobém klesajícím trendu přijímaných studentů v Opavě vedení fakulty 

zvaţovalo ukončení spolupráce s VOŠ v Opavě. Jelikoţ je však akreditace studijního oboru 

Hotelnictví podána ve spolupráci s touto vyšší odbornou školou, musí být pedagogové VOŠ 

zapojeni. Děkan uvedl, ţe pokud by byl podán materiál, v němţ by VOŠ nefigurovala, pak by 

se nejednalo o reakreditaci, ale o novou akreditaci studijního oboru. Vedení SU OPF ve 

spolupráci s novým vedením VOŠ Opava také připravuje změnu způsobu výuky oboru 

Hotelnictví. Cílem je zajistit, aby výuka od začátku příštího semestru probíhala v prostorách 

SU v objektu na Hradecké (jehoţ součástí je Gastrocentrum), coţ by pro fakultu znamenalo 

další sníţení nákladů. Děkan dále uvedl, ţe na základě jednání, která proběhla, budou 

vzájemné vztahy mezi VOŠ a SU OPF řešeny na smluvním základě. Byly také zrušeny 

stávající pracovní pozice koordinátora pro bakalářské studium a jeho zástupce, pozice 

ekonomky a uklízečky a nově je zřízena pozice koordinátora výuky, jenţ bude spadat přímo 

pod proděkana pro studijní a sociální záleţitosti.  

 

Jelikoţ ze strany senátorů nezazněly další dotazy, předseda senátu vyzval k hlasování. 

 

„Podmínky přijímacího řízení do  bakalářských studijních programů v prezenční 

a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné pro akademický rok 2015/2016“ 

 

Hlasování:  
Pro: 8  Proti: 0   Zdrželi se: 0   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do  bakalářských studijních programů v prezenční 

a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné pro akademický rok 2015/2016.  

 

„Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů v prezenční 

a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné pro akademický rok 2015/2016“  

 

Hlasování:  
Pro: 8  Proti: 0   Zdrželi se: 0   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné pro akademický rok 2015/2016.  
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4. Zásady pro přiznání prospěchového stipendia 2014 – 2015 

 

Proděkan Gongol představil dokument „Zásady pro přiznání prospěchového stipendia 

studentům SU OPF za dosaţené studijní výsledky v ak. roce 2014/2015 v bakalářském a 

navazujícím magisterském studiu“. Zásady vycházejí z kritérií, které byly uplatněny 

v minulém ak. roce. Na základě daných kritérií, by v  ak. roce 2014/2015 došlo k výplatě 

10.000 Kč pěti studentům v bakalářské formě studia, 17.500 Kč by obdrţeli 4 studenti 

bakalářského studia a 11.111 Kč by bylo vyplaceno devíti studentům v navazující magisterské 

formě studia. K materiálu nezazněly z řad senátorů ţádné dotazy a připomínky. 

 

Hlasování:  
Pro 8   Proti 0   Zdrželi se     

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje v předloženém znění „Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU 

OPF za dosažené studijní výsledky v akademickém roce 2014/2015 v bakalářském a 

navazujícím magisterském studiu“. 

 

  
5. Aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2015 (ADZ 2015) 

 

Dokument představil proděkan Lebiedzik. Dokument bude dále projednán na zasedání VR SU 

OPF dne 5. 11. 2014. Tajemnice zodpověděla písemné dotazy senátorů vztahujících se ke 

zdrojům financování investičních akcí uvedených v bodě 3.5. Děkan dále uvedl, ţe na 

včerejším zasedání Rady rozvoje SU, které se účastnil doc. Lebiedzik, byl schválen projekt 

na modernizaci Auly na hl. budově fakulty „Rozšíření a modernizace výukové učebny 

slouţící pro všechny typy a formy studia na SU OPF“, jehoţ realizace se předpokládá 

v letních měsících roku 2015. Senátoři navrhují tuto investiční akci zařadit do bodu 3.5. 

 

Hlasování:  
Pro:   8  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje v předloženém znění Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 

výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF pro rok 2015 s tím, 

že do bodu 3.5 bude zařazena investiční akce na modernizaci Auly. 

 

 

6. Podklady pro Akreditaci – MI – bakalářské studium 

7. Podklady pro Akreditaci – PEM – bakalářské studium 

8. Podklady pro Akreditaci – PEM – navazující magisterské studium 

9. Podklady pro Akreditaci – PEM – doktorské studium 

 

Děkan představil předloţené materiály „Ţádost o prodlouţení akreditace st. oboru 

Manaţerská informatika v bakalářské formě studia“ „Ţádost o rozšíření akreditace st. oboru 

Podniková ekonomika a management v bakalářské formě studia“ „Ţádost o rozšíření 

akreditace st. oboru Podniková ekonomika a management v nav. magisterské formě studia“ 

„Ţádost o prodlouţení akreditace st. oboru Podniková ekonomika a management v doktorské 
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formě studia“. Děkan uvedl, ţe do akreditace, resp. reakreditace půjdou v  podzimním termínu 

pouze obory Manaţerská informatika (Bc.) a Podniková ekonomika a management (Bc., 

NMg., Ph.D). V případě oboru Hotelnictví bude potřeba v navrţené struktuře udělat 

významné změny. Jedná se zejména o zapojení pedagogů VOŠ v Opavě a zapojení odborníků 

z praxe v prakticky orientovaných předmětech. V tomto duchu musí garant oboru daný 

materiál přepracovat. Výše uvedené bylo také sděleno na kolegiu děkana.  

 

Děkan uvedl, ţe studijní obor Manaţerská informatika se na SU OPF výrazně posunul 

kupředu. Tento obor je pro fakultu nezbytný i z pohledu koeficientu (1,65). Na přípravě 

daného materiálu se podílel doc. Suchánek, který úzce spolupracoval s garantem oboru 

prof. Ramíkem. V případě Manaţerské informatiky bylo vypsáno i druhé kolo přijímacího 

řízení do navazující magisterské formy studia, čímţ byla vyjádřena podpora nově vytvořené 

Katedře informatiky a matematiky. 

 

Studijní obor Podniková ekonomika a management (PEM) vznikl sloučením stávajícího oboru 

Marketing a management a  Ekonomika podnikání v obchodě a sluţbách a bude přímo 

navazovat na doktorský studijní program. Cílem je kvalitativně zabezpečit tento obor a posílit 

jej docenty a profesory a vytvořit z něj stěţejní obor studia na SU OPF. Tímto studijním 

oborem SU OPF naplňuje poţadavky AK z roku 2007. V podstatě činíme podobné kroky jako 

jiné VŠ, např. Univerzita v Ústí nad Labem, která také slučuje obory do jednoho velkého 

celku. Materiály ke studijnímu oboru  PEM připravoval prof. Skokan a byly chápány jako 

podkladové pro ostatní obory. Děkan uvedl, ţe tyto materiály mají jinou podobu neţ 

v minulosti a splňují kritéria kvality.  

 

Další moţné úpravy předloţených materiálů budou učiněny na základě vyjádření členů VR 

SU OPF, která se uskuteční 5. 11. 2014.  

 

Ing. Verner se dotázal na specializace v rámci PEM. Děkan uvedl, ţe student si volí cestu 

povinně volitelných předmětů v rámci určité specializace (Bc: Podnikání, Marketing 

a obchod, Finance podniku, Ekonomika cestovního ruchu; NMg: Podnikání, Marketing a 

obchod, Finance podniku, Účetnictví a daně) kterou si zvolí, neboť v rámci studijního oboru 

musí student naplnit určitý počet kreditů a rozsah hodin. 

 

Dr. Koštuříková vznesla dotaz, zda si student můţe vybrat předměty napříč různými 

specializacemi. Děkan uvedl, ţe toto nelze.  

 

Ing. Verner se dotázal na počet předmětů, které v rámci specializace musí student absolvovat. 

Dle počtu kreditů se jedná o 4 předměty. Děkan uvedl, ţe o počtu předmětů se vedla širší 

diskuse. Cílem bylo sníţení počtu předmětů. Studijní programy by měly být sestaveny 

v rozmezí 4800 – 5000 hod výuky a SU OPF se stále pohybuje na horní hranici.  

 

Bc. Dziadková se dotázala na platnost předloţených materiálů. Děkan uvedl, ţe materiály 

budou 5. 11. 2014 předloţeny na jednání VR SU OPF, teprve poté budou zaslány 

k projednání na Akreditační komisi (na únorové či dubnové zasedání). V případě PEM, 

ţádáme o novou akreditaci, tudíţ přijímat studenty do tohoto oboru bychom mohli od ak. roku 

2015/2016. V případě reakreditace studijních oborů, které půjdou na AK v letním termínu 

bychom chtěli, kdyby byly AK schváleny do konce tohoto ak. roku.    
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Hlasování:  
Pro:   8  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere na 

vědomí předložené materiály k akreditaci studijních oborů. 

 

 

10. Návrh členů Disciplinární komise – zaměstnanci 

 

Jelikoţ k  31. 10. 2014 končí členství stávajících členů  Disciplinární komise SU OPF, 

předkládá děkan senátorům návrh členů za zaměstnaneckou část: Ing. Josef Botlík (předseda), 

Mgr. Šárka Čemerková, Ph.D. a Ing. Irena Szarowská, Ph.D. Návrh vychází z minulého 

sloţení disciplinární komise. 

 

Hlasování:  
Pro:   8  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje jmenování navržených kandidátů do Disciplinární komise SU OPF. 

 

 

11. Návrh členů Disciplinární komise – studenti 

 

Děkan poţádal senátory studentské komory o návrh tří členů do disciplinární komise 

za studentskou část, neboť dosavadní členové ukončili studium. Za studentskou část byli 

navrţeni: Petra Chmielová, Bc. Gabriela Dziadková, Ing. Ivana Němcová. 

 

Hlasování:  
Pro:   8  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje jmenování navržených kandidátů do Disciplinární komise SU OPF. 

 

 

12. Volby do AS SU OPF – volba členů volební komise 

 

S nominací do volební komise vyslovili souhlas: Bc. Činčala, Ing. Šimáková, Ing. Gajdová. 

 

Hlasování o členech volební komise: 

Bc. Tomáš Činčala    Pro: 8   Proti: 0  Zdrţel se: 0 

Ing. Jana Šimáková    Pro: 8   Proti: 0  Zdrţel se: 0 

Ing. Karin Gajdová     Pro: 8   Proti: 0  Zdrţel se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje volební komisi ve složení:  Bc. Činčala, Ing. Šimáková, Ing. Gajdová. 
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13. Různé 

 

Nominace zástupce do Rady VŠ: na AS SU byl vznesen poţadavek na nominaci zástupce za 

SU OPF do Rady VŠ. V této souvislosti předseda AS SU OPF poţádal prof. Ramíka, jakoţto 

dosavadního člena Rady VŠ pro funkční období 2012 - 2014, o objasnění delegování členů do 

jednotlivých orgánů Rady VŠ. Předseda senátu poděkoval prof. Ramíkovi za vysvětlení 

a dotázal se, zda by souhlasil s návrhem na nominaci do Rady VŠ pro nadcházející funkční 

období 2015 - 2017. Prof. Ramík vyjádřil souhlasné stanovisko a poděkoval za vyslovení 

důvěry. Dále uvedl, ţe pokud by mělo vedení fakulty zájem o informace z jednání Rady VŠ, 

je ochoten je informovat.  

 

Hlasování:  
Pro:  8  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje nominaci prof. Ramíka do Rady VŠ na funkční období 2015 - 2017. 

 

Stravovací služby: Ing. Verner poţádal tajemnici o osbjasnění výběru provozovatele 

stravovacích sluţeb na SU OPF. Tajemnice uvedla, ţe celkem byla realizována 4 výběrová 

řízení, podle zákona o veřejných zakázkách, z toho 3 byly podlimitní. 1. kolo bylo zrušeno, 

jelikoţ byla doručena pouze jedna nabídka, dvě nabídky byly vyloučeny pro formální 

nedostatky. V rámci 2. kola výběrového řízení byla doručena pouze jediná nabídka. Ve 

3. kole byl vybrán provozovatel stravovacích sluţeb, nicméně nedoloţil prohlášení 

o bezdluţnosti. V srpnu 2014 bylo následně vyhlášeno 4. kolo, tzv. veřejná zakázka malého 

rozsahu, kde fakulta poptávala tři moţné zájemce. Přihlásila se jediná firma, která byla 

vybrána - Maleda, s.r.o. - smlouva s tímto provozovatelem je uzavřena na dobu určitou, tj. od 

1. 9. 2014 do 31. 8. 2015. O kvalitě poskytovaných sluţeb bude s provozovatelem vedena 

diskuse na základě výsledků ankety. 

 

Anketa: Dnešního dne byla spuštěna anketa, která má zjišťovat spokojenost studentů a 

zaměstnanců se sluţbami nového provozovatele menzy a bufetu. Anketa je organizována 

formou písemných dotazníků a formuláře na intranetu, který mohou vyplnit pouze studenti a 

zaměstnanci SU OPF. Kdo se bude chtít zúčastnit losování o věcnou cenu, ten na konci 

formuláře zadá poţadované údaje. Kdo chce zůstat anonymní, ten jen odešle anketu bez 

osobních údajů. Vzhledem k tomu, ţe součástí ADZ pro rok 2014 je zjišťovat zpětnou vazbu 

spokojenosti studentů a zaměstnanců se stravovacími a ubytovacími sluţbami, bude se tato 

anketa opakovat ještě v průběhu roku a budou se tak vyhodnocovat sluţby provozovatele 

menzy a bufetu. Dr. Koštuříková zmínila, ţe by bylo vhodnější, kdyby hodnotící otázky byly 

zvlášť pro menzu a zvlášť pro bufet, jelikoţ ne všichni mají zkušenost s oběma stravovacími 

zařízeními.   

 

 

 

 

Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 26. 11. 2014 ve 13:00 hod. 

 

 

Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Zapsala: Ing. Martina Kozubková 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 15. 10. 2014 

 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do  bakalářských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2015/2016.  

 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských 

studijních programů v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity 

v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2015/2016.  

 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje v předloţeném znění „Zásady pro přiznání prospěchového stipendia 

studentům SU OPF za dosaţené studijní výsledky v akademickém roce 2014/2015 

v bakalářském a navazujícím magisterském studiu“. 

 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje v předloţeném znění Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací 

a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF 

pro rok 2015 s tím, ţe do bodu 3.5 bude zařazena investiční akce na modernizaci 

Auly. 

 

5. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí předloţené materiály k akreditaci studijních oborů. 

 

6. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje jmenování navrţených kandidátů do Disciplinární komise SU OPF 

– zaměstnanecká část ve sloţení: Ing. Josef Botlík (předseda), Mgr. Šárka Čemerková, 

Ph.D. a Ing. Irena Szarowská, Ph.D. 

 

7. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje jmenování navrţených kandidátů do Disciplinární komise SU OPF 

– studentská část ve sloţení: Petra Chmielová, Bc. Gabriela Dziadková, Ing. Ivana 

Němcová. 

 

8. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje volební komisi ve sloţení:  Bc. Činčala, Ing. Šimáková, Ing. 

Gajdová. 

 

9. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje nominaci prof. Ramíka do Rady VŠ na funkční období 2015 - 2017. 

 

 

Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Předseda AS SU OPF 

 


